
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 6. november 2012 kl. 19.00 

 

Fraværende: Kjarstein, fraværende uden afbud: Pernille.  

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 2. oktober 2012 blev godkendt.  

 

1. Opfølgningsliste. Beplantningsudvalget er enige om at indstille til bevaring af træer og buske på 

stamvejene. På boligvejene indstilles til beboerdemokrati vedr. fældning/bevaring af træer og buske. 

Der skal afsættes penge i kommende budgetår til fældning/nyplantning af træer. 

 

2.  

Bentes bunke. Lars og Bente arbejder på en løsning vedr. et hegn opført udenfor skel.  

To beboerhenvendelser fra Thorshøjparken er videregivet til Pauli Jørgensen, mhp. behandling. Det 

sidste stykke af stien langs støjvolden (fra Pilegårdsvej hen imod Bavnegårdsvej) mangler stadig 

beskæring. Bente rykker kommunen. En beboer har fået oplyst ved kommunen, at nogle træer ved 

et regnvandsbassin er vores. Niels tager kontakt til rette vedkommende ved kommunen, og får 

misforståelsen rettet. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Ingenting. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter har mailet budgetopfølgning til bestyrelsen. Det ser fornuftigt ud. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Ingenting. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John følger op på verserende sager og tager 

sig af nye beboerhenvendelser. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Tømning af samtlige regnvandsbrønde i foreningen er 

tilendebragt. Niels indhenter pris på revneforsegling af en del af etape 11, til udførelse primo 2013. 

Niels ser på en beboerhenvendelse vedr. asfalt der smuldrer. 

 

8. 

Orientering fra kommunikation intern. Kjarstein fraværende. Næste nyhedsbrev udkommer ultimo 

november. 

 

9. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Verserende sager følges op/behandles. Lars 

laver et oplæg til vedtægtsændringer. Lars har fået en henvendelse vedr. beskæring af træer på 

støjvolden. Disse beskæres ikke.  

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille fraværende. 

  

12.  

Eventuelt. En henvendelse om udlån af håndboldmål blev ikke aktuel. Julekomsammen blev aftalt 

til tirsdag d. 4. december kl. 17.00. Lars bestiller forplejning. Mødedatoer i 1. halvår 2013 er som 

følger: 8. januar, 5. februar, 5. marts, 2. april, 7. maj og 4. juni. 

Referent: Bente Jensen 


